
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-05, § 10 

 

 Tid Tisdagen den 5 februari 2013 kl 17.00- 18.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 februari 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

Peter Jönsson (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) §§ 1-13 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Petter Krönmark (M)  för Anna Cederschiöld (M) 

Johan Möller (M) för Sonny Österman (M)  

Maria Öhman (V)  för Sebastian Wiklund (V) §§ 14 – 22 

 

Ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (Fp) 

Martin Engman (S)  

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) §§ 1-10 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 1-13 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne Wernberg, Anita Granlund, Jonas 

Holmer, Gunnar Kempe, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, Anna 

Wahlström.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreterare 

Erica Närlinge.  Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Reza Etemad.  



  

 

 
 § 10 

Renoveringsbehov och kostnader för upprustning av fyra sim- och 
idrottshall. Svar på skrivelse 
Dnr 1.6-555/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att besvara skrivelse gällande renoveringsbehov och 

 kostnader för upprustning av fyra sim- och idrottshallar från Sebastian Wiklund 

 (V) med kontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 9 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson m.fl. (M),  

 Elisabeth Svensson (C) och Sebastian Wiklund (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) 

 föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

 Att fastighetsnämnden äskar om ytterligare medel till investeringsbudgeten för

 beslutade renoveringar av simhallarna ska kunna fortskrida som planerat samt 

 för en överdäckning av Nälstabadet under renoveringstiden 

 

 Att uppmuntra idrottsnämnden att göra detsamma 

 

 Att i övrigt anföra följande som svar på skrivelsen: 

 

 Byggstart för Åkeshov, Vällingby och Västertorp simhallar har planerats till 

 2014, 2016 respektive 2017. Det är viktigt att renoveringarna av dessa 

 anläggningar inte drabbas negativt av att kostnaderna har ökat för Farsta sim- 

 och idrottshall. En ökad investeringsbudget är en förutsättning för att 

 upprustningen av de tre andra hallarna ska kunna genomföras enligt den tidsplan 

 som beslutats. 

 

 Under byggtiden är det viktigt att simklubbar och den badande allmänheten har 

 någonstans att ta vägen. Simklubbarna gör en mycket viktig insats både för 

 folkhälsa och för att främja simkunnigheten i staden. Det råder redan nu brist på 

 tider i stadens simhallar. För att möta efterfrågan ska en överdäckning av Nälsta 

 friluftsbad göras. Utrymme för en överdäckning av Nälsta friluftsbad ska 

 tillföras i investeringsbudgeten. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP), 

Peter Jönsson m.fl. (M), Elisabeth Svensson (C) och Sebastian Wiklund (V).  

 



  

 

 
Reservation 

Bengt Sandberg m.fl. (S) och vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


